

STYREMØTE NR. 8-2025, NTNUI Langrenn

Agenda

Møtetidspunkt: 29. oktober 18.00-20.30

Sted: Andbjørg

Kakeansvarlig: Lauritz Sogn-Larssen

Møteleder: Julie Meinicke

Referent: Ragnhild Marie Bondahl Søberg

Innkalt: Lauritz Sogn-Larssen Per Finstad Ragnhild Marie Bondahl Søberg Thea Land

Daniel Azagra Næss Mie Christine Stangeland Sørensen Brage Bjørnstad Tobias Horelt

Aud Øyen Halås Herborg Skjelle er innkalt til Sak 23/2025.

Aud Øyen Halås er innkalt til Sak 24/2025.

Møtt digitalt: Per Finstad Brage Bjørnstad

Ikke møtt: Mie Christine Stangeland Sørensen

Saksliste:

Sak 1/2025:	Godkjenne innkalling og saksliste
Sak 2/2025:	Kake og sladder
Sak 14/2025:	Sportslig fremover
Sak 15/2025:	Sosialt fremover
Sak 38/2025:	Utenlandstur
Sak 40/2025:	Brukssamling
Sak 23/2025:	Gråkallen opp
Sak 24/2025:	NTNUI Ski Team
Sak 41/2025:	Valgkomite
Sak 42/2025:	Potensielle medlemmer som ikke har gått på ski før
Sak 11/2025:	Generelt
Sak 12/2025:	Innkomne saker

Sak 01/2025	Godkjenne Innkalling og saksliste	1 min
Type sak	Vedtakssak	
Saksfremlegger	Julie Meinicke	
Saksinfo	Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Agenda ble delt med medlemsmasse via Slack. Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 8 godkjennes.	
Referat	Styret godkjenner innkalling og saksliste til styremøte 8	
Vedtak	<i>Innkalling og saksliste til styremøte 8 godkjennes</i>	

Sak 02/2025	Kake og sladder	5 min
Type sak	Fjas	
Saksfremlegger	Alle	
Saksinfo	Innsjekk og sladder	
Referat	Sak 02 referatføres ikke	

Sak 14/2025	Sportslig fremover	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Mie Christine Stangeland Sørense, Julie Meinicke	
Saksinfo	- HK-planen for 2026 - Km sprintstafett krets 21 mars Granåsen - Treningsplanen for Bruks - Treninger frem til jul - hvor mange økter i uka skal vi ha når eksamensperioden begynner? - Fotballkampen - Per Finstad og Erik Munch-Finne har ansvaret - Siste vassfjellhufs 1. november? - Jente og guttetrening torsdag 13. november - Onsdagsstyrke eller fredagsjogg til våren? - Premieutdeling Testcupen	
Referat	- HK planen for 2026 - Datoene i Granåsen er satt, de andre datoene kan justeres.	

	- Flytte studenterfemilla til 21. februar(?) pga. Markatrimmen som er 7. februar. - Flytte Skibytte i Granåsen fra 10. til 19. februar. - Julie ser på HK- planen på nytt. - Treningsplan for Bruks er samme som tidligere år. - Fire økter i uken i eksamensperioden (tirsdag, onsdag, fredag og søndag). . - Fotballkampen er under kontroll, men mangler jenter. - Siste Vassfjellhufs 15. november. - Brage sender melding til o-gruppa ang. gutte- og jentetrening. Vi holder slik trening uansett. - Thea tar ansvar for jentetrening for langrenn. - Julie sender ut avstemning i slack for morgenjogg (fredag) eller onsdagsstyrke til våren. - Premieutdeling for testcupen blir på Brukssamlingen (for de som er der).
--	--

Sak 15/2025	Sosialt fremover	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Brage Bjørnstad	
Saksinfo	- Beer mile var en suksess, men få fra langrenn relativt til de andre gruppene. Ble pølsefest på sukkerhuset. Hvorfor? - Juleøl blir 15. november i Bergkjelleren - Innlegg om kakebaking og sang kommer mandag eller tirsdag før samlingen - Julebord styret 21. nov.	
Referat	- Vellykket Beer mile, men dårlig oppmøte av langrenn og få jenter på Sukkerhuset. - Har ikke tidene til over halvparten. - Gikk fint å arrangere, med god hjelp av Oskar i Triatlon. - Sukkerhuset var en bra plass! Håper vi kan låne det flere ganger. - Triatlon styrer med betaling for Sukkerhuset. - Juleøltest-fest 15. november i Bergkjelleren. - Send melding tidlig på slack. - Husk pris for ølen!! - Brage har kontroll på det sosiale for Bruks. - Julebord for styret 21. november, mest sannsynlig hos Brage.	

Sak 38/2025	Utenlandstur	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Ragnhild Marie Bondahl Søberg	
Saksinfo	- Noen som har meldt seg av, men plassene har blitt tatt over. Fortsatt 40 stk. med. - Første betaling er gjennomført. Neste og siste blir i midten av januar. - Har alle betalt 1.? - Betaler siste del til Sungarden Liberec via bankoverføring (1-2 dager før ankomst). - Husk å bestille startnummer (prisøkning 1. november). - Sender ut mer detaljert infoskriv rett før jul. Da vil også romfordelingen ligge ved. - Har sos.kom. begynt å se på ang banketten? - Har trener.kom. undersøkt skiløypene i nærheten?	
Referat	- 40 gira skiløpere!! - Siste betaling 1 uke før vi reiser. - Ragnhild sender ut påminnelse ang. kjøp av startnummer 30. okt. - Brage ser på muligheter for bankett. - Felles middag søndag og mandag. - Mie ser på skiløypene.	

Sak 40/2025	Brukssamling	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Ragnhild Marie Bondahl Søberg	
Saksinfo	- Alle 50 plassene er fylt (4 på "venteliste"). - 56 plasser i bilene. - Tobias tar ski bak i bilen sin så vi slipper henger. - Fjällpizzaen er bestilt til kl. 19.30 på fredagen. - Vi må bestemme oss for 4 (?) pizzaer vi kan velge mellom. - Hvilke pizza velger vi? - Ringe fredags morgen for å si ifra hvilke pizza. - Spørre om vi får brus inkludert, har fått det tidligere. - Sosialt opplegg og treningsopplegg som tidligere? Skal noe på tidsplanen endres? - Dere har kontroll på opplegget? - Sender ut info med "timeplan", hyttefordeling og generell info mandag 3. november. Lager også slack da.	

	- Ber dere lese gjennom og se på hyttefordelingen før det! - Allergihytte? - Avreise på søndagen: - Har spurt om utsjekk kl. 16. Ingen av hyttene er booket fra søndagen enda, men skulle høre ang. dette lørdag 8/11. Kan hende noen av hyttene må ut før dette. - Når MÅ (innen kl.?) ski være i bilen til Tobias?? - Utvask, med godkjenning fra en i styret før noen kan dra.
Referat	- Ski i bilen til Tobias innen kl. 13 på søndag. - Vi kan velge mellom 6 pizzaer. - Brage fikser sosialt - Mie fikser sportslig - Ragnhild og arr.kom har god kontroll! - Sporkort koster 650kr pr. person!!!! - Marka Rundt sponser deler av summen for sporkortene <3 - Blande allergier med ikke allergier.

Sak 23/2025	Gråkallen opp	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås Herborg Skjelle	
Saksinfo	Generelt sett gikk det veldig bra, men flere ting kunne også gått bedre. Veldig bra deltakelse i år! 186 påmeldte og 14 880 kr overført til TV-aksjonen. Promotering og stand: - Tuva og Oda hadde ansvar for dette i år! Veldig fint å rekruttere noen nye til å hjelpe oss. - Veldig greit å høre fra dere andre hvordan promotering var! - Av en eller annen grunn meldte flere seg på tidlig i år. 1-2 uker før trodde vi derfor vi lå an til rekorddeltakelse. Dette skjedde ikke. - Første prisøkning burde også ha kommet på slack slik at medlemmene fikk det med seg - Vi glemte litt av facebook i starten - viktig kanal for den litt eldre målgruppen? - Hvor effektivt var stand? Mer effektivt de årene det ikke er UKA kanskje? Dugnad - Som vanlig krevende å få med nok folk, men kommer alltid noen på slutten. Generelt savner vi litt mer dugnadsånd. De som jobbet dugnad var veldig flinke, så takk til dem! - Flere som ikke fikk med seg at de ble satt opp. Dette ble oppdaget sent.	

	- Bil til de som merker løypa? Løpsdagen - Thomas M var enormt flink som speaker! Til tross for en ikke-fungerende mikrofon. Det beste er o-gruppa sitt anlegg, men trenger strøm. Har gitt tilbakemelding til HS, de har ikke svart. Bør uansett ha som rutine at dette testes i forkant. - Spurtprisen plassering og høytaler - 2 løypevakter ved skistua må prioriteres til neste år!! Dette kan IKKE være noen som skal komme seg fra Ila - Var merking av mål godt nok? Noen løp feil - Stood up av han fra Byåsen Bakeri </3. Hva forventer egentlig utøverne av mat? - Premier som ikke var klare til premieutdeling - Færre uttrekkspremier neste år eller løse det på annen måte? - Veldig irriterende at folk drar så tidlig. Det går buss hvert 20 min. Ikke var det spesielt kaldt eller vått heller. Vi kunne ikke hatt premieutdelingen noe tidligere. Er det bare noe man må godta? Banketten - Vi priser oss jo lykkelig bare vi har et lokale. Litt trist å vente på at noen skulle slippe oss inn. - Bra beregnet mengde pizza - Hadde forventet et bedre oppmøte? - Var det ikke tydelig nok at det var for både løpere og dugandsarbeidere? Budsjett og regnskap Annet til neste år - Prisøkning? - Kom infomailen sent? - Skal man fortsette med at Gråkallen Opp ikke tilhører noen av vervene eller legge det under et verv? Styret bør ta en diskusjon nå eller senere. Det var vel ingen andre enn Aud og Herborg som tilbød seg? - Lite oppdatering mellom GK-opp-kom og styret. Tar dette som en tillitserklæring? Dersom noen mer uerfarne skal arrangere neste år, må kommunikasjonen være mye tettere. Aud og Herborg oppdaterer erfaringsskrivet. Ønskelig at man ikke ender opp med nytt erfaringsskriv for hvert år?
Referat	- Godt med påmeldte. Ny rekord samme år som UKA! - God hjelp av Tuva og Oda, som hjalp til med promotering. - Bestilte for mange startnummer, så gå gjennom å sjekk dette mtp neste år. - Noen ble rekruttert fra stand, vet ikke nøyaktig hvor mange. - Hadde tanker om å stå på stand i marka, men dette ble ikke gjort. Kan gjøre dette til neste år for å rekke fram til målgruppen. - Bør ha kaffe for å få folk interesserte.

	- Dugnad - De som kunne stille opp hele dagen ble prioritert. - Noen fikk ikke med seg at de hadde blitt satt opp på dugnad (3 trafikkvakter fikk ikke med seg at de var satt opp). Men noen snille mennesker stilte opp på kort varsel. - Mye å bære med seg når man skal merke løypa, så kan være lurt å ha bil. - Bra dugnadsvilje! - Løpsdagen - Mikrofonen fra HS hadde veldig lav lyd, så husk å prøve utstyret før! - Spurtprisen burde settes tidligere. - Løypevakt ved skistua: Må ha oppmøte ved skistua (kl. 9.30). Her må det stå to stk. - Skriv tydeligere i dugnadsskrivet hvordan løypen skal merkes (spesielt opp bakken). - Byåsen Bakeri møtte ikke opp med boller, som de hadde lovet. - Langdrygt premieutdeling. Var det for mange uttrekspremier og hadde folk fått med seg at det var premieutdeling? Få speaker til å reklamere for dette på start. - Mosjonistene kommer ofte opp tidligere, og ble i år stående å vente på bagasjen sin. Denne bagasjen må bli prioritert opp, evt. finne en bil som kjører opp tidligere enn trimklasse-bagasjen. - Budsjett og regnskap er ikke klart enda. - Banketten - Litt stusselig lokale, men ble bra etter at det kom pizza. - Send ut tydelig info om at dugnad er for både løpere og dugnadsfolk. - Send ut infomail før kvelden før. - Mulig å øke prisen med en liten sum til neste år. - Generelt kan det være vanskelig å arrangere for noen som ikke kjenner gruppa, løpet, løypen osv. - Er det aktuelt å gjøre gråkallen opp til en styrestilling? Slå sammen med marka rundt-stillingen? Men kanskje det er greit å lempe ansvaret over på andre enn styret? - Herborg og Aud oppdaterer erfaringsskrivet!
Konklusjon	- Et bra arrangement, og mye god erfaring å ta med videre!!

Sak 24/2025	NTNUI Ski Team	20 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	

Saksfremlegger	Aud Øyen Halås Julie Meinicke
Saksinfo	- Gjesteløpere, hvilke krav skal vi sette?
Referat	- Aud sender ut melding på slack for å informere om "gjesteløper"-plassene som teamet har. - Som gjesteløper kan man delta på maks 3 rennhelger. - Fremlegge sak om dette på genvors, for å endre vedtektene.
Konklusjon	- Maks 3 rennhelger som gjesteløper.

Sak 41/2025	Valgkomité	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Julie Meinicke	
Saksinfo	Vi går mot vinter, og det betyr at et nytt styre snart skal velges! Dermed trenger vi noen som kan stå for søknadsprosessen og innstillingen før generalforsamling. Hvem kan vi spørre?	
Referat	- Julie spør mulige kandidater - Ett dugnadspoeng på lik linje med de andre komitéene vi har.	
Konklusjon	Valgkomiteen blir spurt, navn kommer når personene har takket ja.	

Sak 42/2025	Potensielle medlemmer som ikke går på ski	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Lauritz Sogn-Larssen	
Saksinfo	- NTNUI Bumerang	
Referat	- Mye ekstra jobb for oss å tilrettelegge for ekstra treninger. - Bumerang har utstyr, så medlemmer kan låne der selv og bli med på våres økter. For eksempel gå en kortere runde.	

Sak 11/2025	Generelt	5 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	

Saksfremlegger	Julie Meinicke - Julebord med NTNUI sentralt 29 november
Referat	- Midt i eksamensperioden, så passer litt dårlig. - Vi velger å ikke hype dette opp for medlemmene i gruppen.

Sak 12/2025	Innkomne saker	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Julie Meinicke	
Saksinfo	- For å gjøre jobben deres litt enklere: Synes styret i større grad burde ta stilling til hvilke arrangement dere har lyst å fortsette med og ikke. Noen tradisjoner kan selvfølgelig ikke brytes som BK, samlinger, gudenes, stakefest, osv. Men det virker som at mange av arrangementene i høst bare har blitt arrangert fordi det er sånn det har vært de siste par årene. - Er det mulig å kjøpe ny mikrofon til soundboks? - Hufs i slalombakken en lørdag. - Poengsystemet i testcupen - Viktig at dere viser dere fra frem til nytt styre velges	
Referat	- Vi føler vi har arrangert det vi har hatt lyst til å arrangere. Og Brage var veldig gira for å arrangere Beer-Mile med Triatlon og Friidrett. 4 fra styret var der og resten var bortreist i helgen da det var Beer-Mile. - Vi kan vurdere å kjøpe en mikrofon til soundboksen. - Daniel har fikset resultatlisten og legger ut melding om dette på slack. - Det har vært for lite blæst om testcupen, og vi skal endre poengfordelingen. Daniel skriver det i erfaringsskrivet, med forslag om nytt poengssystem.	

Neste styremøte: Digital 26. november kl. 19